
شادیمکی-محسنصالحیخواه: امروز اولین نشست خبری رئیس جمهور 
با حضور رســانه های داخلی و خارجی برگزار می شــود. پس از مشخص شدن 
نتیجه انتخابات ریاست جمهوری و پیروزی مسعود پزشکیان رسانه ها در انتظار 
برگزاری زودتر این نشســت خبری بودند اما در نهایت با تکمیل بخشــی از تیم 
اطلاع رســانی دولت، در نهایت روز ۲۶ شــهریور برای این رویداد انتخاب شد. 

نشست خبری مسعود پزشکیان در محل سالن اجلاس سران برگزار می شود. 
پزشــکیان در شــرایط عجیبی دولت را تحویــل گرفت. او پیــروز انتخابات 
زودهنگامی شد که به دنبال سانحه بالگرد و درگذشت رئیس جمهور به جریان 
افتاد. عمر دولت سیزدهم در سه سالگی به پایان رسید و این میراث که برخی آن را 
»اسب زین شده« نامیدند و برخی دیگر به لنگ زدن آن اعتقاد دارند، به پزشکیان 
و تیم او رســید. مسعود پزشــکیان در دوران تبلیغات انتخابات، بسیار شبیه به 
پزشکیانِ مجلس بود که زبان رســایی در انتقاد و اعتراض داشت. در مناظرات 
انتخاباتی روی نارســایی ها دست گذاشت و برخلاف بخشی از رقبای خود که 
تلاش می کردند فضایی نسبتاً مطلوب یا رو به بهبود را ترسیم کنند، به زعم خود 
از واقعیت ها و مشکلاتی گفت که اعتقاد داشت کشور به آن ها دچار است. به طور 
طبیعی، رسانه هایی که امروز با سوال هایشان به نشست خبری رئیس جمهور 
می آیند، انتظار پاسخ هایی روشن از پزشکیان دارند. سه سالِ دولت سیدابراهیم 
رئیسی و کنار رفتن تیمی که بســیاری بر ناکارآمدی آن تاکید دارند، از یک سو 
این انتظار را به وجود می آورد که رئیس جمهور وضعیت فعلی کشور را به روشنی 
تشریح کند و از ســوی دیگر، برنامه  و چشم اندازی که این دولت در عرصه های 
مختلف فرهنگی، اقتصادی، اجتماعی، سیاســی و سیاست خارجی دارد را با 
رسانه ها در میان بگذارد. پزشکیان در انتخابات اظهارنظرهای مشخصی درباره 
مسائل خرد و کلان کشور از گشت ارشاد، کیفیت اینترنت تا تغییر ریل سیاست 
خارجــی و تلاش برای رفع تحریم ها داشــت که انتظار می رود در این نشســت 
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گزارش شهری

»من دیگر با حراست کاری ندارم.« این تشری است که مهدی چمران، 
رئیس شورای شهر تهران در صحن علنی شورای شهر تهران به شهرداری 
تهران می زند. او پس از نامه ای که از مهدی اقراریان، عضو شورای شهر 
تهران گرفت، از حراست شهرداری با عصبانیت انتقاد کرده و گفت: »ما 
گفتیم حراست را نمی خواهیم. شــوراهای شهر حراست ندارند، اما در 
شــورای شهر تهران خودمان حراست را تشکیل دادیم. حراست نیز زیر 
نظر رئیس شورای شهر است مانند مجلس. انتظار دارند که حراست زیر 
نظر شهرداری باشد که از نظر ما قابل پذیرش نیست. چندین بار هم به 
آنها گفته ایم. تمام دسترسی های حراست ما را قطع کرده اند. دست شان 
درد نکنــد. ما هم تمام دسترسی هایشــان را به همه جا قطع می کنیم 
انشاالله. آقای حراســت می خواهد گردن کلفتی کند؛ برای خودشان 
بکنــد. ما دیگر کاری با آن نداریم. اســتعلام هم نمی کنیم. اســتعلام 
بخواهیم از بالاتر از آنها اســتعلام می کنیم. نیازی به ایشان و استعلام 
ایشان و همکاری شان نداریم. انشاالله که خدا به آنها عقل بدهد چون 
می بینند چه بلایی سر خودشان می آید.« اما این اختلاف شهرداری و 
شورای شهر تهران تنها موضوعی نبود که روز گذشته به تنش تبدیل شد. 
موضوعات مهم دیگری مانند »طرح سوال از شهردار تهران«، »مسترد 
نشــدن 30 تابلوی ارزشمند به شهرداری«، »بستن دسترسی حراست 
شورای شهر تهران توسط حراست شهرداری«، »پرونده کیفری هتل 30 
طبقه ولنجک«، »اعلام وصول طرح تحقیق و تفحص از سازمان املاک 
و مستغلات شهرداری تهران«، »ترافیک مهر« نیز در شورای شهر تهران 
مطرح شد تا دویست وشصت ودومین جلسه شورای شهر خالی از حاشیه 

بیشتر نماند.

طرح سوال از زاکانی کلید خورد  �
»ســوال از شــهردار تهران« برای چهارمین بار در این دوره شورای شهر 
تهران مطرح شــد. اولین بار نرجس سلیمانی با محوریت »حمل و نقل 
عمومی« سوال از شــهردار تهران را مطرح کرد. پس از آن ناصر امانی و 
سیدجعفر تشکری هاشمی هر کدام به صورت جداگانه طرح سوال از 

شهردار پایتخت را مطرح کردند.
سودهنجفی،عضوهیئترئیسهشورایشهرتهرانحالا از ابزار 
طرح ســوال استفاده می کند؛ آن هم درباره »عملکرد قرارگاه مسکن«. 
علیرضــا زاکانی، شــهردار تهران در واکنش به ســوال ســوده نجفی به 
خبرنگاران گفته بود: »من از سوال هم استقبال می کنم، همه چیز شفاف 
است و آماده پاسخگویی هستم. از من نخواستند که برای پاسخگویی در 
صحن شورای شهر تهران حاضر شوم. حتی اصرار کردم که بیایم اما آقای 

چمران گفت هنوز روند قانونی این سوال طی نشده است.«
مهدیچمران نیز در تایید صحبت زاکانی، گفت: »گفتیم آمادگی 
داشــته باشــند که پاسخ ســوال را بدهند و برایشان ارســال کردیم. اما 
»سوال« مبانی خود را طی نکرده بود تا به جایگاه سوال برسد. با توجه 
به سفر مسکوی ایشان – زاکانی – و حضور در بریکس، پیش بینی کردم که 
در جلسه سه شنبه هفته دیگر به شورای شهر تهران دعوت می شود. نه به 
خاطر پاسخ به سوال بلکه به دلیل پاسخ به ابهامات همه از ایشان – زاکانی 
– به صورت رســمی دعوت می کنیم که درباره قرارگاه مسکن و اقدامات 
شهرداری در این باره به شورای شهر تهران بیایند و همان مسائلی که گویا 
برای شما خبرنگاران توضیح دادند را به صورت خلاصه تر در شورای شهر 
تهران ارائه کنند. قرار شد که پاسخ کتباً و رسماً به شورای شهر تهران ارائه 
شــود که هنوز پاسخی نیامده اســت. پس از ارسال پاسخ، آن  را مطرح 
می کنیم اما جهت پیشگیری از شائبه ها، دعوت می کنیم که توضیحاتی 
ارائه کنند.«  اما سوده نجفی از طرح سوال خود عقب نشینی نکرد و پیش 
از شروع دستورجلسه شورای شهر تهران با اشاره به اینکه بر سوال خود از 
شهردار اصرار دارد به صراحت اعلام کرد: »15 روز پیش سوالی را از آقای 
زاکانی، شهردار تهران داشتم که تقدیم آقای چمران، ریاست شورای شهر 
تهران کردم. ایشان هم این ســوال را به شهردار تهران ابلاغ کرد. سوال 
بنده به استناد تذکر سایر اعضای شورای شهر تهران مطرح شد اما گویا 
سوال بنده تذکر قلمداد شده است.« او افزود: »یک بار دیگر سوال خود را 
مطرح می کنم تا ایرادی که برخی افراد به این موضوع داشتند رفع شود. 
من به سوال خودم اصرار داشته و خواستار حضور شهردار در صحن شورا 
برای پاسخ به این سوال هستم. متاسفانه شهرداری به جای پاسخگویی 

در ایــن 15 روز اقدام به برگــزاری تور بازدید خبرنــگاران – از پروژه های 
مسکن – کرد و در اقدامی عجیب، بنده هم به این تور دعوت شدم که در 
زمان مناسب قطعاً به این اقدام شهرداری می پردازم.« با توجه به مطرح 
شدن دوباره ســوال از شــهردار، زاکانی مجبور است در مقابل اعضای 

شورای شهر تهران به این سوال پاسخ دهد.

تحقیق و تفحص اعلام وصول شده �
از سوی دیگر هفته گذشته نرجس سلیمانی، رئیس کمیسیون نظارت 
و حقوقی شــورای شــهر تهران موضوع »تحقیق و تفحص از ســازمان 
املاک و مســتغلات شــهرداری« را در صحن علنی شورای شهر تهران 
مطرح کرد. با توجه به اینکه طرح مذکور باید تا 48 ساعت توسط رئیس 
شورای شهر تهران اعلام وصول می شد اما شنیده ها حاکی از عدم اعلام 
وصول طرح تحقیق و تفحص  بود. نرجس سلیمانی درباره این تحقیق و 
تفحص روز شنبه )۲3 شهریور( به هم میهن گفت: »اول اینکه هنوز اعلام 
وصول رسمی نشده است. ضمن آنکه تجربیات این چند سال من مانند 
ســوال بنده که اولین سوال قانونی ماده 83 قانون تشکیلات بود و بعد 
از دو سال هنوز هم در جریان است و هنوز پاسخ قانع کننده ای دریافت 
نشده، حاکی از آن است که حتی وقتی تمام موارد قانونی رعایت شده 
نیز ممکن است دست اند ازهایی در مسیر به وجود آید و باید با پیگیری 
به روال بیفتد. هرچند به روال افتادن هم به معنای اثربخشی نیست. در 
هر حال ماهیت تحقیق و تفحص و جوهر تحقیق از این جنس محرمانه 
است و تا قبل از دستیابی به نتیجه غایی، تنظیم گزارش و جمع بندی 
خروجی کارشناســی در کمیته تحقیق نباید عناصــر و بخش هایی از 
موضوعــات به دلیل ناپخته بــودن و احتمال درز اشــتباه اطلاعات یا از 
مسیر خارج شدن اساس تفحص، اطلاعاتی در دسترس غیرمسئولان 
قرار گیرد. اما تا آنجا که قابل بحث اســت؛ ســیزده، چهارده ســرفصل 
برای بررسی و رسیدن به عمق مطالب در حوزه فعالیت سازمان املاک 
و مستغلات احصا شده و در صورت اعلام وصول و تشکیل کمیته ذیل 
قانون تا حصول نتیجه پیگیری خواهد شد.«  اما مهدی چمران در پاسخ 
به سوال هم میهن درباره عدم اعلام وصول این تحقیق و تفحص گفت: 
»ما قبل از 48 ســاعت این طرح را اعلام وصول کردیم و تمام کارهایش 

صورت گرفته است.«

به قوه قضائیه احضار نشدم �
موضوع دیگری که روز گذشــته مطرح شــد  موضــوع »هتل ولنجک« 
معروف به »هتل 30 طبقه« نیز در حاشیه برگزاری شورای شهر تهران با 
چمران مطرح شد. اصغر جهانگیر، سخنگوی قوه قضائیه هفته گذشته 
از تشکیل پرونده کیفری و برخورد با افراد مرتبط با ساخت وساز این هتل 
خبر داد. مهدی چمران در پاســخ به این سوال هم میهن که با توجه به 
امضای شما در مصوبه کمیسیون 5 هتل ولنجک، آیا به عنوان مطلع به 

قوه قضائیه احضار شدید؟ به پاسخ یک کلمه ای »خیر« اکتفا کرد.

7 ساله شدن شورای شهرها �
ادامه دار بودن فعالیت شــوراها نیز از جمله موضوعاتی بود که با رئیس 
شــورای شــهر تهران مطرح شــد. موســی الرضا حاجی بگلــو، رئیس 
شورای عالی استان  ها از ارســال طرح دوفوریتی به مجلس برای هفت 
ساله شدن دوره ششم شوراهای شهر به مجلس خبر داده و گفت: »طرح 
۷ ساله شــدن فعالیت دوره ششم شورا های اســلامی شهر و روستا در 
شورای عالی استان ها تصویب شده است.« مهدی چمران اما از مطرح 
نشدن این طرح در مجلس خبر داده و تاکید کرد: »هنوز ۶ ماه از مصوبه 
اول مجلس _  مبنی بر فعالیت 4 ساله شوراهای شهر و روستا - نگذشته 
است، بنابراین این طرح در مجلس مطرح نمی شود. در صورتی می توان 
به این طرح امیدوار بود که این طرح با تلاش شــورای عالی استان ها در 
مجلس اعلام وصول شود. گرچه کار بسیار مشکل و سختی است. باید 
مجلس به آن رای بدهد، باید نوبت رسیدگی به آن در مجلس جلو بیفتد 
)که مصوبه مجلس را می دهند( و شورای نگهبان باید قانع شود. اما من 

پیش بینی می کنم این طرح به مجمع تشخیص مصلحت نظام برود.«

30 تابلوی نفیس استرداد نشد �
ناصرامانی،عضوشورایشــهرتهران اما در این جلسه از موضوع 
مهمی خبر داده  و اعلام کرد: »30 تابلوی نفیس از موزه امام علی )ع( 
زیرنظر  سازمان فرهنگی و هنری شهرداری برای به نمایش گذاشتن در 
یک نمایشگاه خارج شده است. نمایشگاه برگزار نشده اما این تابلوها 
به موزه اســترداد نشده است. فقط یک مورد از این تابلوها 30 میلیارد 

تومان ارزش دارد.«

تمام دسترسی های حراست شهرداری را قطع می کنیم
هشدار مهدی چمران رئیس شورای شهر تهران:

گزارشگرشهریهممیهن
پریسا هاشمی
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انتظارات از نشست خبری اولانتظارات از نشست خبری اول

مــورد توجه قرار بگیرد. ســوال هایمان درباره اولین حضور رســمی مطبوعاتی 
رئیس جمهور را با فعالان سیاسی و رسانه ای در میان گذاشتیم تا به طور مشخص 
این تصویر برایمان روشن شود که چه انتظاراتی از این نشست خبری وجود دارد. 

پزشکیان معنای وفاق را توضیح دهد �
حســیننورانینــژاد،تحلیلگرسیاســیوقائممقام
دبیرکلحــزباتحادملت با اشــاره به تاخیــر دولت در 
برگزاری نشست خبری رئیس جمهور به هم میهن گفت:»با 
توجه به نوع گفتمان دولت و اجماعی که فعلًا بین بسیاری 
از نیروها برای توفیق آن اســت، کسی فعلًا درصدد مچ گیری و حتی نقد دولت 
نیســت و نوعی همراهی عمومی با دولت وجود دارد تا بتواند برنامه های خود را 
پیش ببرد. اما از این پس انتظار تحرک بیشتر از دولت در بخش های مختلف از 
جمله در موضوع اطلاع رسانی و ارتباط با افکار عمومی به وجود می آید.« او ادامه 
داد:»در روزهای اخیر با اخبار انتصاب های  مختلف در حوزه اطلاع رسانی مواجه 
بودیم و  امید می رود کاســتی ای که در این مدت وجود داشته، در ادامه جبران 
شــده و به دور از کلیشــه های ناکارآمد ســنتی در ارتباط دولت و دستگاه های 
حکومتی با افکار عمومی شــاهد خلاقیت و »اطلاع رسانی« رسانه ای به جای 
»اطلاع نرســانی« باشیم.« این تحلیل گر سیاســی تاکید می کند که تا پیش از 
روزهای اخیر اطلاع رســانی دولت متولی خاصی نداشته و به نظر می رسد باید 
اندکی زودتر در خصوص این انتصاب ها اقدام می شد: »به هر حال فعلًا کسی به 
دنبال پرداختن به این نقایص نیست و همه تمایل دارند که برای تحرک جدیدتر 

دولت، آرامش لازم فراهم باشد.«
نورانی نــژاد یکــی از مهم ترین محورهایی را که باید پزشــکیان در نشســت 
خبری خود به آن پاســخ دهد »برنامه های کوتاه مدت« می داند: »در این برنامه 

فعالانسیاسیورسانهایازمهمترینپرسشهایپیشرویمسعودپزشکیانمیگویند

گزارش
یــک 

تایید مدیرمسئولتایید سردبیرامضای دبیر سرویسساعت پایان ویراستاریساعت پایان صفحه آراییساعت شروع صفحه آرایی

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور- اداره کل ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک یافت آباد تهران
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 140360301078001657 مورخ 1403/5/8 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک یافت آباد تهران تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای رشید قلی زاده فرزند علی به شماره شناسنامه 551 صادره از بستان آباد در شش دانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی در آن به مساحت 108 مترمربع پلاک 12914 فرعی از اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 1191 فرعی از 2 اصلی واقع در بخش 12 تهران خریداری از مالک رسمی آقای محمدکاظم 
زندیه محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراض داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 

مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار 
نوبت اول: 1403/06/26 - تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/07/10

خداداد بشیری - رئیس ثبت اسناد و املاک م الف: 13261

صداوسیما تنها رسانه ایران نیست
بدرالساداتمفیدیدبیرجبههاصلاحات:

بدرالســادات مفیدی، دبیــر جبهه اصلاحــات و روزنامه نگار،  
زمــان برگــزاری اولین نشســت خبری پزشــکیان را بــا زمان 
برگزاری اولین نشســت خبری رؤسای جمهور گذشته مقایسه 
کرده و به هم میهن گفت:»از پیروزی پزشکیان حدود دو ماه و 
نیم می گذرد. در جهان مرسوم است که رئیس جمهوری پیروز 
در انتخابات بلافاصله بعد از پیروزی خود را در معرض رسانه ها 
قرار می دهد و پاســخگوی پرســش های خبرنگاران می شــود 
زیرا از طریق رســانه ها می توانند پیام رئیس جمهور  را به افکار 
عمومی انتقال دهند و به مردم احتــرام بگذارند. در ایران هم 
معمولًا بعد از انتخابات اما شــاید با یکــی دو هفته تاخیر این 
نشســت برگزار می شــده و من تاکنون مشــاهده نکرده ام که 
حضــور رئیس جمهــور در برابر رســانه ها این میــزان به تاخیر 
بیفتد.« او این میزان تاخیر را زیاد و غیرمنطقی دانسته و ادامه 
داد:»نمی توان این مســئله را با رویکرد مبتنی بر وفاق ملی و 
آشــتی ملی توجیه کــرد. به نظر من حتی باید این مســائل را 
از طریق رســانه ها بیان  کرد زیرا ایــن روش برای افرادی که به 
او رای دادنــد ایجاد آرامش می کند و در عین حال پزشــکیان 
از این طریق پیــام خود را به افرادی که به او رای ندادند یا 50 
درصدی که اصلًا پای صندوق های رای حاضر نشدند، منتقل 
می کرد و می گفت که صدای آنها را شنید ه  است و برای تحقق  
وعده هایی کــه داده ، تلاش می کند. البته آقای پزشــکیان با 
ســایرین تفاوتی داشــت به این معنی که وعده های آنچنانی 
نداد و سعی کرد بر بستر واقعیت حرکت کند و بر همین اساس 
هــم بهتر بود که زودتر در برابر رســانه ها ظاهر می شــد.« این 
فعال سیاســی اصلاح طلب به مصاحبه اخیر رئیس جمهور با 
صداوســیما هم اشاره کرد: »صداوســیما به عنوان یک رسانه 
مســتقل در کشــور شــناخته نمی شــود. بنابراین نمی تواند 
رسانه ای باشد که بین مردم و رئیس جمهور یک ارتباط جدی و 
عمیق برقرار کند.« او تاکید کرد:»به عنوان یک فرد رســانه ای 
به این تاخیر در برگزاری نشست خبری معترضم؛ به ویژه اینکه 
در ایام سوگواری امام حسین، رئیس جمهور مرتب در مجالس 
عزاداری حضور می یافت که البته کار بســیار درست و بجایی 
بود؛ هم به جهت اعتقادات خود او و هم به لحاظ ارتباط گیری 
با بافت ســنتی-مذهبی جامعــه. اما به نظر مــن باید در این 
زمینه تعادل برقرار می کرد و برگزاری این نشست را هم در کنار 

این مسئله در اولویت خود قرار می داد.« 
ایــن روزنامه نگار با بیان اینکه به لحاظ رســانه ای از 

رئیس جمهور کار شــاخصی ندیده ام، عنوان کرد:»با 
این حال اخبار منتشرشــده نشــان می دهد که در 

شــورای اطلاع رســانی دولــت یا ســایر بخش ها،  
نیروهــای حرفه ای را بــه کار می گیرند که 

ایــن اقدامات مثبت و در راســتای 
رویکرد دولت نســبت به رســانه 

اســت. اما باید توجه کرد که 
یــک مقــام مســئول باید 

خــود را در برابــر مردم پاســخگو بداند و این پاســخگویی هم 
میســر نمی شود مگر از مسیر رسانه ها.« او بر این موضوع هم 
تاکید کرد که رئیس جمهور نباید تنها رســانه اصلی کشــور را 
صداوسیما بداند. او باید نگاهی فراگیر داشته باشد زیرا امروز 
حتی رسانه های مکتوب هم حرف اول را نمی زنند بلکه فضای 
مجازی در چنین جایگاهی قرار دارد:»امیدوارم رئیس جمهور 
با همین صداقت و شفافیتی که با مردم داشته است، همواره 
به سوالات خبرنگاران و رسانه ها پاسخ دهد و مردم را در جریان 
امور بگــذارد.« او اضافــه کرد:»اگر در جایــگاه یک خبرنگار 
در برابــر رئیس جمهور قرار می گرفتــم از او درباره چالش ها و 
ابرچالش هایــی که در حــال حاضر ایران و مــردم ایران با آن 
مواجه هستند ســوال می کردم. همچنین درباره وعده هایی 
کــه او در ایام انتخابــات داد حتماً می پرســیدم. امیدوارم که 
پزشــکیان به روشــنی به چنین ســوالاتی پاســخ دهد؛ مثلًا 
بگوید مــن می توانم یا تــلاش می کنم که به فــرض در حوزه 
سیاســت خارجی یا تحریم ها و... اقــدام کنم و اعلام کند که 
در مســیر وفاق ملی و با توجه به جریانات موجود در حاکمیت 
و ارتباطــی که با حلقه ســخت قدرت برقرار کرده اســت، چه 
مســائلی را می تواند حل کنــد. قطعاً مــردم می خواهند این 
موارد را بشــنوند و از اقداماتی که انجام شــده مطلع شوند.« 
این تحلیلگر سیاســی تاکید کرد که اگــر در جایگاه خبرنگار 
در برابــر رئیس  جمهــور ظاهــر می شــد حتماً درباره گشــت 
ارشــاد و طرح نــور و اقدامات دولت در این زمینه از او ســوال 
می کــرد: »این انتظار وجود دارد کــه ببینیم آیا در بحث وفاق 
ملی رئیس جمهــور وارد لابی و گفت وگو بــا تصمیم گیرندگان 
اصلــی اجرای طرح نور شــده اســت تا بتواند این مســئله را 
مهار کنــد؟ او طرح نور را طرح ســیاهی خواند. باید دید چه 
اقداماتــی با کمک مردم، علما و... کرده  تا مســئله حجاب را 
به  شیوه ای آبرومندانه حل کند. چالش بین زنان و دختران با 
ساختار سیاسی باعث افزایش بی اعتمادی شده و حالا برای 
کاهش این بی اعتمادی، آیا آقای پزشــکیان در این مدت وارد 
مذاکرات مربوطه شــده است؟ حتی مسئله زندانیان سیاسی 
هم در زمره مســائلی هســتند که رئیس جمهور باید از طریق 

تعامل حل کند.« 
مفیدی همچنیــن تاکید کرد کــه به عنــوان دبیر انجمن 
صنفی روزنامه نگاران ایران که معلق است، این سوال 
را از پزشــکیان دارم کــه آقــای رئیس جمهور آیا 
می توانید مســئله این انجمن را حل کنید؟»ما 
معتقدیم که شما می توانید. آقای روحانی هم 
می توانست این موضوع را حل کند اما اقدامی 
نکرد. زیرا بخشی از چالش ما در انجمن صنفی 
روزنامه نــگاران و طرف دعوای مــا وزارت کار 
بــود. ما این امیــد را داریم کــه لااقل این 
بخشــی که مربــوط به وزارت کار اســت 

مشکلات مربوطه را حل کند.«

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور - حوزه ثبت ملک زیبادشت تهران
آگهی در خصوص افراز پلاک ثبتی 9111 فرعی از اصلی 1863-اصلی واقع در بخش 10 تهران

بدینوسیله به پیوست 4 برگ صورت مجلس عدم قابلیت افراز نسبت به پلاک ثبتی 9111 فرعی مفروزی از 66 فرعی از پلاک 1863 اصلی واقع در بخش 10 زیبادشت تهران به خانم ها 
1- مریم محمدی شجاع فرزند محسن مالک مشاعی دو ممیز چهار دهم مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان پلاک ثبتی 9111 فرعی از 1863 اصلی آپارتمان مسکونی با شماره سریال 
سند 812581 سری ب سال 1402 و 2-رعنا محمدی شجاع فرزند محسن مالک مشاعی دو ممیز چهار دهم مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان پلاک ثبتی 9111 فرعی از 1863 اصلی 
آپارتمان مسکونی با شماره سریال سند 812583 سری ب سال 1402 ابلاغ می شود. چون خانم امینه رستم فرزند جعفر با وکالت خانم نجوا آمری زاد قم مالک مشاعی پلاک مذکور 
برابر درخواست وارده به شماره 1147007863 مورخه 1403/06/21 تقاضای سهم افراز سهم خود را از پلاک ثبتی مذکور نموده است لذا جهت نقشه برداری و بازدید توسط نماینده 
و نقشه بردار این اداره برای روز یکشنبه مورخ 1403/05/14 تعیین وقت و به آدرس خواندگان اخطار گردید، با توجه به دلیل عدم حضور خواندگان در محل و الصاق اخطار اداری 
بازدید از محل، بدینوسیله صورت مجلس عدم افراز به خواندگان افراز ابلاغ می گردد. لذا در صورت اعتراض نسبت به صورتجلسه عدم افراز در مدت قانونی اعتراض خود را به مرجع 

محمدعلی ابراهیمی - کفیل ثبت اسناد و املاک زیبادشتقضایی تسلیم نمائید. ضمنا به جز این آگهی، آگهی دیگری در این خصوص چاپ و منتشر نخواهد شد.

م الف: 13263


